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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 3)

С участието на над 1200 представители на български МСП Онлайн информационен ден за възможностите за
българския бизнес по Националния план за възстановяване и устойчивост (НПВУ), организиран от
Изпълнителната агенция за насърчаване на малките и средните предприятия (ИАНМСП), се проведе вчера в
залата на ИАНМСП. В събитието взеха участие служебният вицепремиер по управление на европейските
средства... 

На 16 септември 2022 г. в Русе ще се проведе третото издание на трансграничното B2B събитие "Нетуъркинг без
граници 3.0", организирано от Българо-румънската търговско-промишлена палата (БРТП) в партньорство с BNI
България и BNI Румъния. 

Община Сопот завежда арбитражни дела за два проекта от водния цикъл на града, реализирани през периода
2009-2015 година. Те са за изграждане на пречиствателната станция на града, станала печално известна с
финансовата корекция, наложена от управляващия орган на ОП Околна среда, която достигна близо 50 на сто от
стойността на проекта, и за подмяна на водопроводната и канализационна мрежа на Сопот. ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Водещ клиент са производителите на автомобилиРекорден брой индустриални роботи са поръчани от
северноамерикански компании през първата половина на годината, когато те се опитваха всячески да запазят
нивата на производствата си в ситуация на изключително затегнат трудов пазар на труда и растящи разходи за
заплати, пише Ройтерс в материал по темата. Компаниите от Северна Америка са поръчали 12 305 и... 

Заглавие: БТПП се включи в Информационния ден относно възможностите за българския бизнес по НПВУ
Дата: 31.08.2022 11:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Русе е домакин на B2B събитие с участие на румънски компании
Дата: 31.08.2022 10:11
Медия: Industry Info

Заглавие: Сопот завежда арбитражни дела за два проекта от водния цикъл на града
Дата: 30.08.2022 21:03
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Американски компании поръчали рекордно много индустриални роботи
Дата: 31.08.2022 09:19
Медия: Бизнес Дир.бг

https://www.bcci.bg/news/19005
http://industryinfo.bg/article/30094-ruse-e-domakin-na-b2b-sabitie-s-uchastie-na-rumanski-kompanii
https://novini.vratsa.eu/bg/sopot-zavezhda-arbitrazhni-dela-za-dva-proekta-ot-vodniya-tsikal-na-grada/
https://business.dir.bg/ikonomika/amerikanski-kompanii-porachali-rekordno-mnogo-industrialni-roboti


кадър Bulgaria ON AIR Да не драматизираме! И без газа на Русия ще изкараме зимата, коментира журналистът
Петър Карабоев. До момента "Газпром" отговаря с нулеви количества за исканото възстановяване на доставките
на руски газ. Прогнозната цена на природния газ за септември е около 350 лева за мегаватчас, а това означава
увеличение със 17% спрямо цената за август. "Купуваме газ от пазари, доминирани... 

Чуйте Podcast новините по обяд, 31 август 2022 г.Какво се случи до този час? На 91 години си отиде последният
съветски лидер Михаил Горбачов. Политици и общественици от цял свят го почетоха със спомени за заслугите му.
Горбачов поема властта в Съветския съюз като генерален секретар на Комунистическата партия през 1985
година. Тогава е на 54 години. Остава в историята с това, че слага край на Студе... 

Принципно идеята на служебното правителство да изтегли нов заем е смислена, тъй като има голям падеж и
трябва да върнем голям заем през март месец догодина, коментира във Велико Търново бившият министър на
финансите Асен Василев. При условие, че този заем се изтегли сега, лихвите ще са по-ниски отколкото догодина,
допълни той и подчерта, че ако заемът се тегли с такава цел – това е напълно разумно... 

Министерството на финансите изпрати днес официално към Европейската комисия и в сроковете, определени в
оперативните договорености между Република България и ЕК, първото Искане за плащане по Плана за
възстановяване и устойчивост на стойност 1 368 912 911 евро. Искането за плащане включва 22 етапа и цели,
свързани с изпълнението на 18 реформи и инвестиции от Плана, като само за един етап се докладв... 

Стоянов уточни, че това споразумение се е подготвяло отдавнаБългария и Обединените арабски емирства ще
подпишат споразумение, което да отпуши по-сериозни инвестиции у нас. Това коментира в интервю за Дарик
Радио служебният министър на икономиката и индустрията Никола Стоянов, който е част от делегацията на
президента Румен Радев за официалното му двудневно посещение в Обединените арабски емирства.... 

На днешното заседание на Министерски съвет приехме нормативни промени в така наречения Координационен
съвет за подготовка на България за членство в Еврозоната. Посредством тези промени постигаме съответствие
със сегашния състав на правителството и аз ставам член на този Координационен съвет. Правим и промени с цел
по-доброто и ефективно действие на този съвет. Нашата цел е да всички тези процеси, ... 

Заглавие: Журналист: Да не драматизираме! И без газа на Русия ще изкараме зимата
Дата: 31.08.2022 12:32
Медия: Petel.bg

Заглавие: Стана ли по-евтино с намаленото ДДС за някои стоки заради инфлацията?
Дата: 31.08.2022 12:07
Медия: Днес Дир.бг

Заглавие: Идеята на служебното правителство да изтегли нов заем е смислена, смята бившият финансов
министър Асен Василев
Дата: 31.08.2022 12:50
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: България пусна в Брюксел първото искане за плащане по Плана за възстановяване
Дата: 31.08.2022 12:37
Медия: ВАРНА новини

Заглавие: България и Обединените арабски емирства ще подпишат споразумение за инвестиции
Дата: 31.08.2022 12:32
Медия: Дарик

Заглавие: Вицепремиерът Пеканов: Разработваме законопроект за приемане на еврото
Дата: 31.08.2022 12:05
Медия: Новини.бг

Заглавие: Изкуствен интелект откри хиляди недекларирани басейни във Франция
Дата: 31.08.2022 11:58

https://petel.bg/ZHurnalist--Da-ne-dramatizirame--I-bez-gaza-na-Rusiya-shhe-izkarame-zimata__457018
https://dnes.dir.bg/dir-podcast/stana-li-po-evtino-s-namalenoto-dds-za-nyakoi-stoki-zaradi-inflatsiyata
https://www.bta.bg/bg/news/economy/320040-ideyata-na-sluzhebnoto-pravitelstvo-da-iztegli-nov-zaem-e-smislena-smyata-bivs
https://varnanovini.bg/2022/08/31/bulgariq-pusna-v-bruksel-purvoto-iska/
https://darik.bg/balgaria-i-obedinenite-arabski-emirstva-ste-podpishat-sporazumenie-za-investicii
https://novini.bg/bylgariya/politika/735734
https://clubz.bg/126805


Данъчните са щастливи - ще съберат около 10 млн. евро несъбрани таксиТест на софтуер с изкуствен интелект
доведе до изненадваща и добра новина за данъчните и (някои) данъкоплатци във Франция - страната е пълна с
недекларирани частни басейни. Софтурът е разработен от Google и местната фирма Capgemini. Той засича
басейни на базата на въздушни изображения, тестван е в 9 френски региона миналата годин... 

Вдигане на някои данъци трябва да има, но не сега. Тази позиция защити президентът на КТ "Подкрепа" Димитър
Манолов в предаването "Точно днес" на Радио Пловдив във връзка с финансовото състояние на държавата.
Припомням, че служебният ресорен министър Росица Велкова оповести, че се очаква финансовият дефицит да
бъде над 11 млрд. лв., а при водене на подобна на досегашната политика през 2025 г. да б... 

От началото на тази година чуждестранните инвестиции в Китай се увеличават стабилно и чуждите компании са
настроени оптимистично относно инвестиционните перспективи в страната. В бъдеще Министерството на
търговията ще им предостави по-добри условия за инвестиране, за да споделят възможностите и изгодите от
развитието на Китай, заявиха вчера на пресконференция от Министерството. Ще бъде ускорена по... 

Над 130 милиона евро е инвестирал през последните 22 години в "Тракия икономическа зона" /ТИЗ/ световният
гигант "Либхер". Първото предприятие на немската група е на "Либхер-Хаусгерете Марица" за производство на
хладилници и фризери, което работи от 2000 г. Вторият завод - за производство на климатични системи за релсов
транспорт - влак, трамвай и метро, и на охладителни модули за хладилни ремарке... 

От възстановителния фонд за целта са предвидени над 400 млн. лв.Темата накратко Минималният размер на
проект е 200 хил. лв., максималният за административни сгради - 10 млн. лв., за сгради в областта на културата и
изкуството, както и спорт - 5 млн. лв. За да са допустими за финансиране, проектите трябва да доведат до
достигане на клас на енергопотребление А и постигане минимум 30% спестяване на... 

Най-големите доставчици на желязна руда в Китай са оптимистични относно плановете на местните власти да
въведат политики и стимули за подпомагане на стоманодобивната индустрия, тъй като страната е изправена пред
икономически затруднения и турбуленции в имотния сектор. Миналата седмица Пекин представи няколко
стимулиращи политики, включително допълнителни 44 млрд. долара от банките за инфраструкту... 

Медия: Клуб Z

Заглавие: Данъците трябва да се вдигнат, но не сега
Дата: 31.08.2022 11:50
Медия: Радио Пловдив

Заглавие: Обемът на чуждестранните инвестиции в Китай се увеличава стабилно
Дата: 31.08.2022 11:43
Медия: 24 Часа

Заглавие: 130 милиона евро е инвестирал световен гигант в Пловдив и региона
Дата: 31.08.2022 11:31
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Еврофинансиране за енергийно обновяване на публични сгради
Дата: 31.08.2022 11:31
Медия: Капитал

Заглавие: Китай даде надежда на миннодобивните компании
Дата: 31.08.2022 11:11
Медия: Profit

Заглавие: Как да създадем ефективен бюджет по време на инфлация
Дата: 31.08.2022 11:05
Медия: Пирин press

https://bnr.bg/plovdiv/post/101698319/danacite-trabva-da-se-vdignat-no-ne-sega
https://www.24chasa.bg/biznes/article/12419222
https://www.plovdiv24.bg/novini/plovdiv/130-miliona-evro-e-investiral-svetoven-gigant-v-Plovdiv-i-regiona-1377424
https://www.capital.bg/biznes/energetika/2022/08/31/4385671_evrofinansirane_za_energiino_obnoviavane_na_publichni/
https://profit.bg/foreks/kitay-dade-nadezhda-na-minnodobivnite-kompanii/
https://pirinpress.com/%D0%BA%D0%B0%D0%BA-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D1%8A%D0%B7%D0%B4%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D0%BC-%D0%B5%D1%84%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%B8%D0%B2%D0%B5%D0%BD-%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82-%D0%BF%D0%BE-%D0%B2%D1%80/


Инфлацията, или продължителен период на покачване на цените, може наистина да обърка плановете относно
бюджета ви. През тази година инфлацията се покачва бързо и по-високите цени означават, че може да се наложи
да подходите по-стратегически по отношение на разходите си. Да се научите как да правите бюджет за периоди на
по-висока инфлация може да ви помогне да преосмислите начина, по който харчит... 

Един от средно големите туроператори у нас - "Дрийм Холидейс БГ", обяви несъстоятелност. Според
представители на туристическия бранш това е първи официален фалит след ковид кризата, макар че десетки
туристически фирми са замразили дейността си през последните две години. Според публикацията на "Сега" още
на 21 юли управителят на дружеството е подал в Министерството на туризма уведомление за прекра... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Типичният служител, който се връща на старата си работа, го прави 13 месеца след напускането Служителите,
които започват работа с по-високо заплащане отпреди, не са само тези, които я сменят. В последно време това са
и хората, които се връщат на предишно работно място. Между януари и април 2022 г. средно статистически
работниците, които са се върнали на предишна работа, заявяват, че получават 28% ... 

През последните седмици Шанхай на няколко пъти обяви поредни дни с нулево ниво на COVID и успех на
започналите през март мерки – последвани от нови (единични) случаи и нови, таргетирани мерки и локализирани
локдауни, масови тестове и промени в изискванията за достъп до обществени места. Това ни разказва адв. Асен
Велинов, който от 20 години е в Китай. Ето какво още добавя той: Мерките са като куб... 

Над 300 млн. лв. годишно е щетата за бюджета от т. нар. "заплати в плик", изчисляват от дирекция "Управление на
риска" в Националната агенция за приходите. Преди десетилетие тази сума е била над 400 млн. лв., като през
последните години се е стопила с около 100 млн. лв. вследствие на предприетите от НАП мерки и различни
икономически фактори. Най-рисковите сектори, в които е практика да се изплаща... 

Министърът на иновациите и растежа ще издава стартъп визи на чужденци от трети страни, които искат да
реализират високотехнологичен проект у нас. Това е записано в проект на Наредба за условията и реда за
издаване, удължаване и отнемане на удостоверение за високотехнологичен и/или иновативен проект, наречен
"Стартъп виза", който е качен за обществено обсъждане в Портала за обществени консултации. ... 

Заглавие: Фалира туроператор, взел пари от държавата заради ковид кризата
Дата: 31.08.2022 12:37
Медия: Конкурент

Заглавие: Отново на старата работа може да се окаже най-добрият ви ход
Дата: 30.08.2022 20:37
Медия: Зарата

Заглавие: БГ бизнесмен в Китай разказа за драматичния срив на търговията с България и застрашена ли е
Коледа
Дата: 30.08.2022 19:02
Медия: БГ вест

Заглавие: НАП: Бюджетът губи по 300 млн. лв. на година от "заплатите в плик"
Дата: 31.08.2022 12:30
Медия: Profit

Заглавие: Улесняват издаването на стартъп виза
Дата: 31.08.2022 12:04
Медия: Банкеръ

Заглавие: Общинските разходи стигнаха 8.73 млрд.лв.
Дата: 31.08.2022 11:20
Медия: Economynews

https://www.konkurent.bg/news/16619386201163/falira-turoperator-vzel-pari-ot-darzhavata-zaradi-kovid-krizata
https://zarata.info/%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%B0%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B0-%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%B5-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%BE%D0%BA%D0%B0/
https://bgvest.eu/813600/
https://profit.bg/balgariya/nap-byudzhetat-gubi-po-300-mln-lv-na-godina-ot-zaplatite-v-plik/
https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/ulesniavat-izdavaneto-na-startup-viza
http://www.economynews.bg/%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B8%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D1%85%D0%BE%D0%B4%D0%B8-%D1%81%D1%82%D0%B8%D0%B3%D0%BD%D0%B0%D1%85%D0%B0-873-%D0%BC%D0%BB%D1%80%D0%B4%D0%BB%D0%B2-news105160.html


През 2021 г. разходите на общините в България растат спочти 20%, като достигат над 8,73 млрд. лв., спрямо 7,3
млрд. лв. за 2020 г. Най-високи са разходите на Столична община – 1,6 млрд. лв. или 18% от тези на всички
общини. След нея се нареждат големите общини в страната – Варна (392 млн. лв.), Пловдив (388 млн. лв.), Бургас
(271 млн. лв.) и Стара Загора (167 млн. лв.). През 2021 г. сборът на капи... 

Автономно шофиране, електрически превозни средства, нови бизнес модели и висококвалифицирана работна
сила: със стратегията "GRIP 2030" Volkswagen Commercial Vehicles (VWCV) продължава да напредва с
трансформацията на марката към водещ доставчик на решения за устойчива мобилност. Херберт Дис,
председател на управителния съвет на Volkswagen AG, Томас Шефер, главен изпълнителен директор на марката
V... 

Броят на чуждестранните туристи в България се е увеличил с 24% на годишна база през юли, достигайки 1,53
милиона. От тях 35% са транзитно преминаващи, съобщиха от НСИ в нов доклад. С 816 400 граждани на други
държави-членки на ЕС представляват 53% от общите чуждестранни посещения у нас през юли. Румъния е най-
големият захранващ пазар за България през юли, представляващ 26% от общия пазар, следват ... 

Силен аромат на прясно изпечени кафени зърна, вкус… на събуждане. Горчиви нюанси или пък кисели, смесени
със сладките нотки на захар, мляко или сметана… Всеки си има любима рецепта за кафе. Пандемията се оказва
най-добрата възможност за Галина Петрова и нейните съмишленици - сбъдва мечтата ѝ да предлага прясно
изпечени занаятчийски кафета и да експериментира с вкуса и аромата на кафето. Започват с... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

Координаторът на санкциите в Държавния департамент на САЩ Джим О'Брайън пристигна в София. Да очакваме
ли от тази визита лоши новини за високопоставени лица в България? Анализ на Петър Чолаков.В САЩ няма как да
не изпитват тревога от политическите процеси в своя своенравен съюзник в НАТО – България. Не е изключено
визитата на посланик Джим О'Брайън у нас да е свързана с лоши новини за високопостав... 

Министърът на външните работи на Словения Таня Файон съобщи, че страната е назначила Анжей Франгеш за
специален пратеник за Западните Балкани и е информирала за това специалния американски пратеник за
Западните Балкани Габриел Ескобар, съобщава белградският вестник "Политика", цитиран от БТА. Информирах
заместник-помощник държавния секретар на САЩ Габриел Ескобар за назначаването на наш пратеник з... 

Заглавие: VWCV инвестира 21 милиона евро в повишаване квалификацията на работниците
Дата: 31.08.2022 13:12
Медия: Камиони

Заглавие: Чуждестранните туристи у нас са се увеличили с 24% на годишна база
Дата: 31.08.2022 12:46
Медия: Money.bg

Заглавие: Занаятчийско кафе, или как фалит по време на пандемията отваря врата за чудеса
Дата: 31.08.2022 12:45
Медия: Българско национално радио

Заглавие: "Кралят на санкциите": Заради Делян Пеевски ли дойде Джим О'Брайън в София?
Дата: 31.08.2022 12:21
Медия: Дойче Веле

Заглавие: Словения назначи посланика си в София за специален пратеник за Западните Балкани
Дата: 31.08.2022 11:24
Медия: Шум.бг

Заглавие: Надежда Нейнски: Разговорът с "Газпром" няма да доведе доникъде
Дата: 31.08.2022 11:21
Медия: Poligraff.NET

https://www.kamioni.bg/bg/menu/10/post/29986/VWCV-investira-21-miliona-evro-v-povishavane-kvalifikaciqta-na-rabotnicite?page=
https://money.bg/panorama/chuzhdestrannite-turisti-u-nas-sa-se-uvelichili-s-24-na-godishna-baza.html
https://bnr.bg/post/101698359/zanaatchiisko-kafe-ili-kak-falit-po-vreme-na-pandemiata-otvara-vrata-za-chudesa
https://www.dw.com/bg/kralat-na-sankciite-zaradi-delan-peevski-li-dojde-dzim-obrajn-v-sofia/a-62978721
https://www.shum.bg/article/228804/
https://poligraff.net/news/nadezda-neinski-razgovort-s-gazprom-nyama-da-dovede-donikde/75890


Преговорите с "Газпром" няма да доведат до желаните резултати, те само ще стимулират руската страна да
продължи да провежда политиката, която е провеждала и до момента. Такова мнение изрази бившият външен
министър Надейжда Нейнски за Nova. "Русия не общува на пазарен принцип и използва газа като оръжие. Това
стана ясно още в началото, когато Путин дойде. Тогава той накара чуждите компании, които у... 

В Русия последният съветски лидер остана противоречива фигураПолитици от цял свят отбелязаха заслугите на
починалия снощи на 91 г. съветски лидер Михаил Горбачов.Председателката на Европейската комисия Урсула
фон дер Лайен го определени като "надежден и уважаван лидер", изиграл "решаваща роля за прекратяването на
Студената война и падането на Желязната завеса. Той проправи пътя към свободна Европа... 

Русия не преговаря на пазарен принцип. Путин използва газа като оръжие. Това е газов шантаж. Благодарение на
войната в Украйна, Европа си даде сметка колко е зависима. Русия иска да принуди Европа да промени
геополитиката си и Москва да участва. Сбъдна се най-лошият сън на Путин, а това е Европа да е консулидирана.
Случи се и това, което той не искаше, а именно НАТО да е до границата на Русия. Тов... 

Политици от цял свят отбелязаха заслугите на починалия вчера съветски лидер Михаил Горбачов, предаде БТА.
Председателката на Европейската комисия Урсула фон дер Лайен го определени като "надежден и уважаван
лидер", изиграл "решаваща роля за прекратяването на Студената война и падането на Желязната завеса. Той
проправи пътя към свободна Европа. Това е наследство, което няма да забравим. Почивай в м... 

На 91-годишна възраст след продължително боледуване е починал последният съветски лидер Михаил Горбачов.
Една от ярките фигури на ХХ-тия век, човекът, който освободи Източния блок и прекрати Студената война, герой за
Запада и противоречив лидер за родната му страна – такива оценки за личността на Михаил Горбачов дават
медии, политици и коментатори след смъртта на последния съветски лидер Михаил Го... 

Политици от цял свят отбелязаха заслугите на починалия във вторник, 30 август, съветски лидер Михаил Горбачов.
Председателката на Европейската комисия Урсула фон дер Лайен го определени като "надежден и уважаван
лидер", изиграл "решаваща роля за прекратяването на Студената война и падането на Желязната завеса. Той
проправи пътя към свободна Европа. Това е наследство, което няма да забравим. Почива... 

"Единствен по рода си държавник, променил хода на историята"Политици от цял свят отбелязаха заслугите на
починалия във вторник, 30 август, съветски лидер Михаил Горбачов.Председателката на Европейската комисия

Заглавие: Горбачов промени хода на историята, отбелязват световни лидери
Дата: 31.08.2022 11:08
Медия: Сега

Заглавие: Надежда Нейнски: Путин използва газов шантаж, сбъдна се най-лошият му сън
Дата: 31.08.2022 10:13
Медия: Скандал

Заглавие: Световни лидери за Михаил Горбачов: Велик лидер, промени историята
Дата: 31.08.2022 09:31
Медия: България днес

Заглавие: Почина Михаил Горбачов
Дата: 31.08.2022 08:51
Медия: Радио Милена

Заглавие: Световни лидери за Горбачов: "Единствен по рода си държавник, променил хода на историята"
Дата: 31.08.2022 08:47
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Политици от цял свят отбелязаха заслугите на починалия Горбачов
Дата: 31.08.2022 08:45
Медия: iNews

https://segabg.com/hot/category-foreign-country/gorbachov-promeni-hoda-na-istoriyata-otbelyazvat-svetovni-lideri
https://www.skandal.bg/news/16619299874483/nadezhda-neynski-putin-izpolzva-gazov-shantazh-sbadna-se-nay-loshiyat-mu-san
https://www.bgdnes.bg/Article/12417808
https://radiomilena.com/2013/%D0%BF%D0%BE%D1%87%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D0%BC%D0%B8%D1%85%D0%B0%D0%B8%D0%BB-%D0%B3%D0%BE%D1%80%D0%B1%D0%B0%D1%87%D0%BE%D0%B2/
https://novini.vratsa.eu/bg/svetovni-lideri-za-gorbachov-edinstven-po-roda-si-darzhavnik-promenil-hoda-na-istoriyata/
https://inews.bg/%D0%A1%D0%B2%D1%8F%D1%82/%D0%9F%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D1%86%D1%8F%D0%BB-%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82-%D0%BE%D1%82%D0%B1%D0%B5%D0%BB%D1%8F%D0%B7%D0%B0%D1%85%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D1%81%D0%BB%D1%83%D0%B3%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D1%87%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D1%8F-%D0%93%D0%BE%D1%80%D0%B1%D0%B0%D1%87%D0%BE%D0%B2_l.a_c.371_i.703653.html


Урсула фон дер Лайен го определени като "надежден и уважаван лидер", изиграл "решаваща роля за
прекратяването на Студената война и падането на Желязната завеса. Той проправи пътя към свободн... 

"За съжаление има фактори, които възприемат служебното правителство като противник в тази кампания или
искат да извлекат съмнителни политически ползи на наш гръб", каза ДоневВ началото на заседанието на
Министерския съвет служебният премиер Гълъб Донев обяви, че долавя предизборна атака срещу служебния
кабинет. По думите му предизборната кампания е започнала далеч преди официалния й старт. "За с... 

На 1 и 2 септември 2022 г. българският държавен глава Румен Радев ще бъде на официално посещение в
Обединените арабски емирства (ОАЕ) по покана на президента на ОАЕ и владетел на Абу Даби Н.В. Шейх Мохамед
бин Зайед Ал Нахаян, съобщиха от "Дондуков" 2. В рамките на посещението в присъствието на двамата държавни
ръководители ще бъдат подписани двустранни документи в различни сектори. Предвижда се п... 

България има шанса да реализира потенциала си като енергиен център в Югоизточна Европа, заяви днес в София
бившият държавен секретар на САЩ Майк Помпео. Той говори на организирана от Конфедерацията на
работодателите и индустриалците в Българи (КРИБ) лекция на тема: "Геополитическата значимост на България:
След инвазията в Украйна и потенциалът на България като регионален енергиен лидер". "Само защ... 

Имаме сериозни притеснения относно текущото икономическо развитие в България и региона в контекста на
възстановяването след епидемията от Ковид-19 и отражението на войната в Украйна върху цените на природния
газ и петрола, заяви Кирил Домусчиев, председател на Конфедерацията на работодателите и индустриалците в
България (КРИБ), преди началото на лекция на 70-тия държавен секретар на САЩ Майк Помпе... 

Европейската инвестиционна банка (ЕИБ), подкрепена от новата програма InvestEU, отпуска заем от 60 милиона
евро на общинския доставчик на жилища hanova. Заемът ще подпомогне програмата на hanova за изграждане на
социални и достъпни жилища в град Хановер, които също ще отговарят на високите стандарти за енергийна
ефективност на Европейския съюз. Hanova е жилищна компания в Хановер от 1927 г. и при... 

Заглавие: Гълъб Донев долавя предизборна атака срещу служебния кабинет
Дата: 31.08.2022 11:50
Медия: Дивидент

Заглавие: Радев отива при шейха на Абу Даби с делегация министри и бизнесмени
Дата: 31.08.2022 11:19
Медия: Perunik.COM

Заглавие: Майк Помпео с призив към България
Дата: 31.08.2022 13:13
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Кирил Домусчиев притеснен за текущото икономическо развитие
Дата: 31.08.2022 13:08
Медия: Зарата

Заглавие: Програмата InvestEU предоставя на Европейския съюз изключително важно дългосрочно
финансиране
Дата: 31.08.2022 10:18
Медия: Агробизнесът

https://dividend.bg/politika/sluzhebniyat-kabinet-ne-uchastva-v-izborite-uveri-donev
https://www.perunik.com/news/548662/radev-otiva-pri-sheyha-na-abu-dabi-s-delegatsiya-ministri-i-biznesmeni
https://www.standartnews.com/balgariya-politika/mayk-pompeyo-s-priziv-km-blgariya-502368.html
https://zarata.info/%D0%BA%D0%B8%D1%80%D0%B8%D0%BB-%D0%B4%D0%BE%D0%BC%D1%83%D1%81%D1%87%D0%B8%D0%B5%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5%D1%81%D0%BD%D0%B5%D0%BD-%D0%B7%D0%B0-%D1%82%D0%B5%D0%BA%D1%83%D1%89%D0%BE%D1%82/
https://agrobusiness.bg/index.php/2016-10-05-07-45-44/263-zakonat-agropolitikata-govori-bryuksel/10880-investeu-4
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